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Prezydenta Miasta Zgierza 

JOI .  

Zgierz, dn. 27.02.2025 r. 

Sz. P. Przemysław Staniszewski 

Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z interpelacją dotyczącą możliwości utworzenia boiska treningowego do unihokeja 

w miejscu obecnego lodowiska przy ulicy Leśmiana. Unihokej to dynamicznie rozwijająca 

się dyscyplina sportu, która zyskuje coraz większą popularność wśród dzieci, młodzieży 

oraz dorosłych. Stworzenie boiska treningowego umożliwiłoby rozwój tej dyscypliny w naszym 

mieście, oferując mieszkańcom nową przestrzeń do aktywności sportowej i rekreacji. 

W związku z tym uprzejmie proszę o: 

1. Rozważenie możliwości zagospodarowania przestrzeni lodowiska przy ulicy Leśmiana w taki 

sposób, aby można było przystosować ją do potrzeb boiska do unihokeja. 

2. Ocenę kosztów takiej inwestycji oraz możliwości jej sfinansowania, np. z funduszy miejskich, 

wojewódzkich lub programów wspierających rozwój sportu. 

3. Uwzględnienie w projekcie udogodnień dla mieszkańców, takich jak odpowiednie oświetlenie, 

trybuny oraz dostępność dla osób niepełnosprawnych. 

Stworzenie takiego obiektu sportowego znacząco wzbogaciłoby ofertę sportowo-rekreacyjną miasta 

i przyczyniło się do popularyzacji unihokeja w Zgierzu. Proszę o informację w sprawie możliwości 

realizacji tego projektu. 

Z wyrazami szacunku 
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